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Anykščiai 

 

Posėdis įvyko 2021 m. lapkričio 17 d. 15:00 val. 

Posėdžio pirmininkas Šarūnas Grigonis 

Posėdžio sekretorė  Inga Beresnevičiūtė 

Dalyvavo nariai: Ema Abramovaitė, Emilija Bieliauskaitė, Elidijus Mažvyla, Silvija Sakevičiūtė, 

Mindaugas Sargūnas, Augustė Simanonytė. 

Nedalyvavo nariai: Dangira Nefienė, Saulė Ugnė Pakalnytė, Andželika Zlatkutė. 

Pastaba. Posėdis vyko nuotoliniu būdu realiuoju laiku elektroninių ryšių priemonėmis. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Lietuvos ir Europos jaunimo metų. 

2. Dėl SJRT rekomendacijų Savivaldybei. 

3. Kiti klausimai.  

Š. Grigonis, Savivaldybės jaunimo reikalų tarybos pirmininkas, posėdyje dalyvauja 7 Jaunimo reikalų 

tarybos nariai, kvorumas yra. Prašau susipažinti su numatyta posėdžio darbotvarke, pateikti 

pasiūlymus, pastebėjimus. Pastabų nėra. Skelbiamas balsavimas: kas už tai, kad būtų pritarta pateiktai 

posėdžio darbotvarkei.  

Balsavimas: už – 7, prieš – 0, susilaikė – 0. 

NUTARTA: Pritarti posėdžio darbotvarkei. Posėdį organizuoti pagal pateiktą darbotvarkę.  

 

1. SVARSTYTA. Dėl Lietuvos ir Europos jaunimo metų. 

Š. Grigonis. Iš Jaunimo reikalų departamento prie Socialinės apsaugos ir darbo ministerijos gautas 

raštas ,,Dėl Lietuvos jaunimo metų minėjimo savivaldybėse“, kuriuo prašoma savivaldybių prisidėti 

prie Lietuvos jaunimo metų minėjimo ir Lietuvos jaunimo metų plano vykdymo pagal galimybes 

savivaldybėje nusimatant priemones, kurios prisidėtų prie Lietuvos jaunimo metų prioritetų 

įgyvendinimo. Numatomi trys Lietuvos jaunimo metų prioritetai:  

1. Jaunimo politikos žinomumo didinimas; 

2. Jaunimo įgalinimas ir dalyvavimas Lietuvoje ir užsienyje; 

3. Jaunimo emocinė sveikata. 

2022 – ieji taip pat paskelbti ir Europos jaunimo metais. 

Vyksta diskusijos. Š. Grigonis. Siūlau kviestis į posėdį savivaldybės administracijos skyrių vedėjus, 

tikslu informuoti, kad 2022 – ieji paskelbti Lietuvos jaunimo metais ir paprašyti jų, į projektinių veiklų 

konkursus įtraukti vieną iš prioritetų – jaunimą. Tai galėtų būti kultūros, švietimo, sveikatos ir kt. 

projektai. Vyksta diskusijos. E. Abramovaitė. Prieš kviečiant skyrių vedėjus, siūlau patiems pasiruošti 

kuo kiekvienas skyrius galėtų prisidėti. Vyksta diskusijos. 

NUTARTA: Išsiųsti informacinį laišką skyrių vedėjams ir pakviesti į SJRT posėdį bendrai aptarti 

Jaunimo metų veiklas. 

2. SVARSTYTA. Dėl SJRT rekomendacijų Savivaldybei. 



Š. Grigonis. Prieš posėdį atsiunčiau siūlomų rekomendacijų projektą. Siūlau dar kartą jį peržiūrėti, 

patikslinti ir patvirtinti. Vyksta diskusijos.  

Balsavimas: už –7, prieš – 0, susilaikė – 0. 

NUTARTA: Pateikti SJRT rekomendacijas Savivaldybei. 

3. Kiti klausimai. 

3.1. Dėl moksleivių įdarbinimo vasaros atostogų metu. 

Š. Grigonis. Ačiū Silvijai už atsiųstus verslininkų kontaktus. Dabar galėsime jų paklausti, kiek per 

vasarą įdarbina moksleivių, kad galėtume preliminariai paskaičiuoti išlaidas. Trumpai primena 

programos koncepciją. M. Sargūnas. Ar savivaldybė kompensuotų moksleiviu mokamą atlyginimą?    

I. Beresnevičiūtė. Būtų kompensuojama dalis atlyginimo, mokamo moksleiviui. Kitą savaitę mes,  

jaunimo reikalų koordinatoriai, turėsime šiuo klausimu pasitarimą su Jaunimo reikalų departamentu. Po 

pasitarimo informuosiu. Vyksta diskusijos.   

NUTARTA: Apklausti potencialius darbdavius, atlikti apklausos analizę. 

3.2. Dėl atliktos anketinės 20–29 m. amžiaus jaunų žmonių apklausos analizės siūlomų rekomendacijų 

įgyvendinimo. 

I. Beresnevičiūtė. Kaip pamenate, praeitame posėdyje aptarėme jaunimo apklausos analizę ir 

rekomendacijas. Viena iš jų buvo ,, atlikti profesionalų jaunimo situacijos Anykščių mieste ir rajone 

vertinimą ar jaunimo galimybių studiją, tam numatant lėšas Savivaldybės biudžete“. Klausimas būtų 

jums, ar mes prašome lėšų šiam tyrimui atlikti 2022 metams, ar keliame į 2023 metus. Vyksta 

diskusijos. M. Sargūnas. Kiek tai kainuotų. I. Beresnevičiūtė. Mano žiniomis, kaina yra apie tris – 

keturis tūkstančius eurų. S. Sakevičiūtė. Siūlau kelti į 2023 metus. E. Abramovaitė. 2022–ieji paskelbti 

Jaunimo metais, tai veiklų ir taip pakankamai turėsime, siūlau kelti į 2023 metus. Š. Grigonis. Aš ir 

pritariu, kad tyrimą atliktume 2023 metais. 

Balsavimas: už –7, prieš – 0, susilaikė – 0. 

NUTARTA: Lėšas profesionaliam jaunimo situacijos Anykščių mieste ir rajone vertinimui ar 

galimybių studijai atlikti nusimatyti 2023 metų savivaldybės biudžete. 

 

Posėdžio pirmininkas    Šarūnas Grigonis 

Posėdžio sekretorė    Inga Beresnevičiūtė 


